

Consensus styrelsemöte nr 06

Verksamhetsåret 24/25 CSM06-2425

Datum: Måndag 4/11
Tid: 18.00
Plats: Digitalt
Närvarande: Hanna Sjöblom, Tawfik Fada, Hannah Gunnhagen, Kajsa Ward, Elina Forsberg, Anna Nordlander, Wilma Eriksson, Mattias Johansson, Sebastian Jonsson

Ärendeordning: §1-§21

- §1 Mötets öppnande**
Mötet öppnades kl. 18:02 av Hanna Sjöblom.
- §2 Val av mötesordförande**
Beslutades: att välja Hanna Sjöblom till mötesordförande.
- §3 Val av mötets sekreterare**
Beslutades: att välja Hannah Gunnhagen till mötessekreterare.
- §4 Val av justeringsperson tillika rösträknare**
Beslutades: att välja Wilma Eriksson till justeringsperson tillika rösträknare.
- §5 Mötets behöriga utlysande**
Beslutades: att anse mötet behörigt utlyst.
- §6 Justering av röstlängden**
Beslutades: att fastställa röstlängden till 6 personer kl. 18:04.
- §7 Adjungeringar**
Punkten lämnades utan åtgärd.
- §8 Anmälan av övriga frågor**
"Privata pubbar" anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 a.
"Status på engagemangshögtiden" anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 b.
"Muggar och block" anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 c.
"Julkalender" anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 d.

“Pub” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 e.

§9 Godkännande av föredragningslistan

Beslutades: att godkänna föredragningslistan med tillägg av sen bilaga
“Diskussionsunderlag – Att ta upp på FUM03” under §17 c och övriga frågor enligt §8.

§10 Må-runda

Punkten behandlades.

§11 Information och meddelanden

Uppdatering om Corsonprojektet.

Medlemssittningen var lyckad och uppskattades av deltagarna. Sångboken säljs nu i cafét under bemannade tider.

Presidiet har haft möte med Liberalerna och diskuterat att det stärkta statsanslaget nu försvinner.

Vi har haft besök av U6, dvs kårerna från de största universiteten i Sverige, och diskuterat diverse gemensamma problem.

Det är utbildningsveckan den här veckan, på onsdag kommer några stå utanför Akademisk kvart.

§12 Marknadsföring

Varit mycket marknadsföring senaste veckan inför sittningen.

Nu kommer event som fattigfrukost finnas i Orbi.

Ska marknadsföra om vakans av sakrevisor, föreslås att det gamla inlägget delas och information om sakrevisor adderas.

§13 Föregående mötesprotokoll

- a. CSM05* *Protokoll CSM05-2425*

Beslutades: att lägga mötesprotokoll CSM05-2425 till handlingarna.

§14 Beslutsuppföljning

- a. Beslut per capsulam: Beslutsunderlag: Proposition -* *Bilaga 14a1 CSM06-2425*
Mottagningspolicy *Bilaga 14a2 CSM06-2425*

Beslutades: att lägga Beslut per capsulam: Beslutsunderlag: Proposition -
Mottagningspolicy till handlingarna.

§15 Bordlagda ärenden

Punkten lämnades utan åtgärd.



§16 **Beslutspunkter**

Punkten lämnades utan åtgärd.

§17 **Diskussions- och informationspunkter**

a. Diskussionsunderlag - Flerårigt medlemskap **Bilaga 17a CSM06-2425**

För- och nackdelar diskuteras och fortsatt diskussion kommer ske på fler möten.

Uppskattar utformningen av medlemskapet som 1 eller 3-årigt, inte 2, 4 eller fler.

Pratat med andra kårer och jämfört.

Förlorar inget på att testa att erbjuda flerårigt medlemskap då 1-årigt och terminsvis fortfarande kommer finnas kvar. Skulle det inte utnyttjas av studenterna kan man alltid ta tillbaka det och inte längre erbjuda det.

Fördelar:

Många treåriga program där många vanligtvis köper första och andra året, men inte tredje. Med det fleråriga kan vi få med de som inte brukar köpa för tredje året.

Billigare för studenterna med liten mängdrabatt.

Nackdelar:

Finns en oro att styrelsen kommer sluta engagera sig i att söka medlemmar då man bara behöver "sälja in det" under första året. Blir det mindre kontakt med medlemmarna?

b. Diskussionsunderlag - Hyra förråd Örat **Bilaga 17b CSM06-2425**

Ser över om det är kalenderår eller verksamhetsår samt uppsägningstid.

Just nu är det störst behov för puben att ha ett förråd för att förvara sina saker och detta skulle uppskattas av Pub-gruppen. Skulle kunna flytta ner pubens grejer till ett nytt förråd vilket därmed frigör plats för Consensus saker i förrådet utanför kontoret och inget extra behövs. Undersöker om cafét behöver ett förråd, om behovet finns får grupperna separata förråd.

c. Diskussionsunderlag – Att ta upp på FUM03 **Bilaga 17c CSM06-2425**

Diskutera mottagningspolicyn och kårstuga.

Eventuellt en uppföljning av verksamhetsplanen, funderar på om den kan presenteras som information från styrelsen med en extra bilaga, till exempel en ppt.

Fråga om FUM vill att vi ska fortsätta sökandet av en ny heltidare, inte handläggare, om det inte kommer ansökningar till detta möte. Wilma skriver underlag.

Skulle i framtiden behöva en plan för hur Consensus ska hantera inval under sommaren när det finns vakanser innan verksamhetsårets slut.

Skulle behöva revidera sponspolicyn, medlemsvillkor, grafiska manualen och krishanteringsmanualer. Mattias skriver underlag för medlemsvillkor, Anna skriver underlag med förändringsförslag av den grafiska profilen. Eventuellt förslag om att



handläggare ska väljas av styrelsen istället för FUM, Elina och Kajsa kollar på det. Underlagen diskuteras på diskussionsmöte innan FUM om tid finns, annars tas de på senare möten.

§18

Övriga frågor

a. Privata pubbar

Diskuterar om det ska vara okej att boka Pub Örat för en sluten pub under mottagningen. Bör inte vara ok under mottagningen.

b. Status på engagemangshögtiden

Diskuterar om kårerna kan gå in med en symbolisk summa för att visa att kårerna och LiU gör högtiden tillsammans. Därför kommer det finnas möjlighet för oss att arrangera en egen aktivitet för kår- och sektionsaktiva. Men det ska inte vara en sittning för att konkurrera med högtiden. Elina tar det vidare till SA-utskott och vi diskuterar frågan vidare på ett diskussionsmöte.

c. Muggar och block

Diskuterar olika design på muggar och block.

d. Julkalender

Wilma, Tawfik, Elina och Sebastian hjälper Anna.

e. Pub

Pub med "Friends of MSF" som undrar om de får ha lite dyrare priser för mat för att donera överskottet. Okej för mat men inte alkohol.

§19

Nästa möte

Nästa diskussionsmöte är måndag 11/11.

Nästa styrelsemöte är måndag 18/11.

§20

Utvärdering av dagens möte

Mötet utvärderades.

§21

Mötets avslutande

Mötet avslutades kl.19:51



Hanna Sjöblom
Mötesordförande

Hannah Gunnhagen
Mötessekreterare

Wilma Eriksson
Justeringsperson

